
 

 

Aan : Francis Nauman, omgevingsmanager ” uitbreiding autoluw gebied binnenstad” 

CC : Tako Postma, stadsbouwmeester, AOK, secretariaat; B &W gemeente Delft 

Betreft : kwaliteit (uitbreiding)  autoluw gebied 

Datum : 28 juni 2023 

 

Beste Francis 

 

In de uitnodiging voor de “wandeling uitbreiding autoluw gebied binnenstad” wordt 
aangegeven dat ervaringen en ideeën gemaild kunnen worden. Met deze mail wil de 
commissie behoud stadsschoon/CBS (weer) een aantal ideeën en aandachtspunten inbrengen. 

Wij hebben dat al eerder en vaker  gedaan, o.a. in twee brieven: de eerste dd. 22/11/2020 aan 
de gemeenteraad. Betreft: Plan van aanpak voor het project Ruimte in de Binnenstad. De 
tweede dd. 6/6/2022 aan het college van B&W. Betreft: project Ruimte in de Binnenstad. 

Beide brieven zijn als bijlagen meegestuurd. Helaas hebben wij nooit een reactie op deze 
brieven ontvangen. Wel is er tussentijds een overleg met betrokken ambtenaren geweest. 

In de bijgevoegde brieven hebben wij uitgebreid onze aanbevelingen beschreven met 
betrekking tot de ruimtelijke kwaliteit van de binnenstad. Deze zijn, kort samengevat: 

• verzorg eerst een evaluatie van het huidige autovrije/autoluwe gebied: 
nodig omdat de plus- en minpunten bekend moeten zijn voor het vervolg. 
In bovengenoemd overleg is gezegd dat er aan een evaluatie werd gewerkt. 

• verzorg eerst een totaalvisie voor de openbare ruimte van de binnenstad, een 
beschermd stadsgezicht:  
- nodig omdat het uiteindelijk gaat om verbetering van de ruimtelijke kwaliteit van de   
gehele binnenstad  
- in deze visie kunnen ook waardevolle historisch elementen benoemd en gewaarborgd 
worden , zoals stoepen, verlichting ed. 
- ook de integraliteit van alle (deel) plannen wordt zo beter gewaarborgd 

• zorg voor een goed kwalitatief Programma van Eisen, (waarbij het handboek 
Buitenruimte wel geactualiseerd moet worden) 

• een oplossing voor het fietsparkeren (eerst) is een absolute voorwaarde: 
nodig om te voorkomen dat alle vrijgekomen (parkeer)plaatsen fietsen worden gestalt 
(zie de Oude Langedijk) 

Hierbij vragen wij opnieuw om eerst aan deze punten te gaan werken. 
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Daarbij hebben wij nog twee vragen: 

• welke buitenruimte ontwerper gaat aan het plan werken en kunnen wij met haar/hem 
een overleg organiseren. Bij voorkeur samen met de stadsbouwmeester? 

• wie van de afdeling monumenten is bij dit project betrokken? 
 

Daarnaast willen wij nogmaals benadrukken dat voor een goed verloop van het ontwerpproces 
en een goede participatie het van groot belang is dat de AOK goed wordt betrokken en dat 
met name de verslaglegging volledig- en correct is. 

Graag worden wij geïnformeerd hoe er met onze opmerkingen wordt omgegaan in het vervolg 
traject. In de onlangs gemaakte Q&A notitie is geen enkele vraag- of opmerking van CBS 
over de gewenste kwaliteit te vinden. 

Ook voor eventuele vragen kunt u contact opnemen met ons. 

Met een hartelijke groet van  

Ineke Joustra, secretaris CBS 


